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Mesleğimizde gittikçe derinleşen ve 21. Dönem Çalışma Programında da vurgulanan
konulardan biri olan Jeoloji Mühendisliğinde İşsizlik ile ilgili olarak 28.12.2006 tarihinde
Ankara'daki işsiz üyelerimizle toplantı yapıldı.

Oda Yönetim Kurulu üyeleri ile 20'ye yakın işsiz üyenin katıldığı toplantı, Oda Başkanı İsmet
CENGİZ'in açılış konuşması ile başladı. Daha sonra Oda Yönetim Kurulunun konuya ilişkin
hazırladığı sunum yapıldı.

Sunum sonrasında işsizlik olgusuna ilişkin değişik boyutlar ele alınarak olgunun ülkenin genel
bir sorunu ve neoliberal politikaların bir sonucu olduğu; mesleğimizdeki işsizliğin derinleşen
boyutları karşısında işsizler ve Oda arasındaki iletişim ve dayanışmanın arttırılması gerektiği
vurgulandı. Toplantı sonunda periyodik olarak toplantılara devam edilmesi ilkesel olarak
benimsendi.

Toplantıda Oda Yönetim Kurulunca gerçekleştirilen sunuma adresinden
ulaşabilirsiniz.

www.jmo.org.tr ATAG-10 toplantısı İzmir/Seferihisar/Ürkmez'de Dokuz Eylül Üniversitesi Tesislerinde
gerçekleştirildi. 3 günlük toplantıya Odamız Yönetim Kurulu adına İsmet CENGİZ, Bahattin
Murat DEMİR, Çetin KURTOĞLU, Serap DURMAZ, Sami ERCAN ve Buket YARARBAŞ
ECEMİŞ ile İzmir Şube Yönetim Kurulu Üyeleri katıldılar.

ATAG-10 Toplantısının açılış konuşmalarında Dokuz Eylül Üniversitesi Mühendislik Fakültesi
Dekanı, Rektör ve İzmir Vali Yardımcısı konuşma yaptılar. Ayrıca Oda Yönetim Kurulu
Başkanımız İsmet CENGİZ açılış konuşmasında ülkemizin aktif tektonik bir bölgede yer alması
sebebiyle bilimsel çalışmalara daha çok kaynak ve destek için çaba gösterilmesi gerektiğini
ancak buna rağmen bilimsel çalışmalara ayrılan kaynağın yıllar geçtikçe daha da azaldığını
belirtti. Aklın ve felsefenin kaynağı olan Anadolu'nun batı ucu olan bu topraklarda bu
toplantının yapılıyor olmasının ayrı bir anlamı olduğunu ancak akıl ve bilim yerine son yıllarda
hurafe ve ulemanın ülkemizde daha da egemen olduğunu ifade etti.

İsmet CENGİZ konuşmasında ayrıca son zamanlarda özellikle deprem konusunda bir demeç
kirliliği yaşandığını, özellikle tektonik hatlar üzerinde tampon bölge oluşturulması konusunda
odamız ile bilim insanları tarafından bir değerlendirme kurulu oluşturulması ve topluma
yönelik daha bilimsel açıklamaların yapılmasının çağrısını yaparak, ATAG 10 toplantısının
ülkemiz tektonik çalışmalarına yeni bir soluk kazandırabileceği inancıyla toplantıya Oda
Yönetim Kurulu adına başarılar diledi. Toplantı daha sonra sunumlarla devam etti.

Türkiye'de deprem riski konusunda yapılan son çalışmaların sunulduğu Aktif Tektonik
Araştırma Grubu-10. toplantısı 2-4 Kasım 2006 tarihlerinde Dokuz Eylül Üniversitesi
Doğanbey-Payamlı Öğrenci Eğitim ve Dinlenme Tesisleri'nde yapıldı. Son yılların en kalabalık
katılımının sağlandığı toplantıda 3 gün boyunca 63 sözlü ve 16 poster bildiri sunuldu.
Toplantıya Türkiye'nin değişik kurum ve kuruluşlarından deprem konusunda çalışan 200'ün
üzerinde kişi (üniversiteler, MTA, DSİ, TUBİTAK-MAM, Afet İşleri, İller Bankası, Belediyeler),
Bergen Üniversitesi ve özel şirket çalışanları ile öğrenciler katılmıştır.

Toplantının açılış programında, sırasıyla, DEÜ-Jeoloji Mühendisliği Bölümü adına DEÜ-Fen
Bilimleri Enstitüsü Müdürü Sayın Prof. Dr. Cahit HELVACI, TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası
Başkanı Sayın İsmet CENGİZ, DEÜ-Mühendislik Fakültesi Dekanı Sayın Prof. Dr. Cüneyt
GÜZELİŞ, DEÜ-Rektörü Sayın Prof. Dr. Emin ALICI ve İzmir Vali Yardımcısı sayın Mustafa
AYDIN birer konuşma yaptılar. Başarı dileklerinin sunulduğu açılış konuşmalarının ardından
İTÜ-Avrasya Yer Bilimleri Enstitüsü öğretim üyesi sayın Prof. Dr. A.M. Celal ŞENGÖR ve İTÜ-

ATAG-10 TOPLANTISININ SONUÇ BİLDİRGESİ

İşsiz Üye Toplantısı Yapıldı

Meslek yaşamlarını ülkemizin her dağında, tepesinde deresinde çekiç sallayarak, alınterlerini
bırakarak kurumlarından ayrılan; ancak birikim ve deneyimlerini her zaman oda platformunda
birleştiren emekli üyelerimiz 29.12.2006 tarihinde gerçekleştirilen geleneksel kokteylde bir
araya geldiler. 200'e yakın emekli üyemizin buluştuğu kokteyl, dostlukların ve anıların
tazelendiği coşkulu bir ortamda geçti. Gönüllerince sohbet etme olanağı bulan
meslektaşlarımız 5. si düzenlenen emekli üye kokteylininden ayrılırken bu yıl, yeni yılın
bayramla da çakışmasının anlamlı olduğunu belirttiler.

Yeni yıl için Odamız tarafından kendilerine verilen 2007 yılı ajanda ve takvimi beğeniyle
karşılayan emekli üyelerimiz takvim resimlerini oluşturan nostaljik görüntülerle de geçmişe
doğru bir yolculuğa çıktılar.

Emekli Üyelerimiz
5.Geleneksel Kokteylde Buluştular

ATAG-10 Toplantısı
Dokuz Eylül Üniversitesi Payamlı Tesislerinde Gerçekleştirildi


